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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a hadrendbó7 kivont, a pápai repülőtéren tárolt katonai repülőgépekkel?" címmel
a Házszabály 91. §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Szekeres Imre miniszter úrhoz .
Kérdésemre válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter úr!

2006 . június 7-én, az Országgyűlés Honvédelmi és Rendészeti Bizottsága előtt tartott
miniszterjelölti meghallgatásán egy kérdésemre adott válaszában ígéretet tett arra, hogy a
közeljövőben külön tájékoztatást ad részemre . Eddig ez sajnos nem történt meg, ezért írásbeli
kérdéssel fordulok Őnhöz .

A pápai bázisrepülőtéren több tucat, hadrendből kivont MIG-21, MIG-23, SZU-25
repülőgépet tárolnak . A már használaton kívüli katonai repülőgépek jövőbeli sorsáról semmi
érdemlegeset nem tudhat a közvélemény, ráadásul a gépek évek óta csak a helyet foglalják a
repülőtér tárolóiban .

Tisztelt Miniszter úr!

Írásbeli kérdés

• Számíthatunk-e arra, hogy az ön minisztersége idején ez a kérdés megoldódik, ezen
repülőgépék valamiféle hasznosítása, - ha erre még van mód - vagy az onnan való
elszállítása szóba kerülhet-e?

Budapest, 2006 . augusztus 7 .

Dr . Kontrát Károly
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